
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte i Fågleboda Fiber ek förening 

Torsdagen den 4 april 2019 på Brunnsängen, Kyrkhult         

Närvarande: Marina Johansson, Elna Burén, Magnus Persson, Marcus 

Strömberg, Lars-Ivar Olofsson och Jan-Anders Håkansson, 

§ 1 Marina hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat 

§ 2 Dagordningen godkändes 

§ 3 Föregående mötes protokoll gicks igenom och godkändes, datum för 

årsmötet justeras Elna har skrivit fel ska vara 25/4. 

§ 4 Rapporter: Marcus rapporterar att biträdesansökan är överlämnad o 

godkänd. Det har kommit fram att på ett ställe i Dalanshult där asfalten grävdes 

upp i samband med fibergrävningen inte har lagats. Marina kollar hur vi fixar 

detta. 

§ 5 Skrivelser: Ny medlemsansökan godkändes. Den nya medlemmen kommer 

att informeras om vilka kostnader som blir i samband med indragning av fiber. 

CSAB har lämnat offert på detta. Ledningskollen sköts av OKTV. Ytterligare en 

fastighetsägare har frågat om kostnader vid anslutning och kommer att 

informeras. Blankett från Swedbank om verklig huvudman, fylldes i och skrevs 

under. 

§ 6 Ekonomisk rapport: Saldo per 4/4 är 216318:- . Marina kollar med Pia om 

deklarationen är gjord. 

§ 8 Årsmöte: 25/4 kl 19,00 på Brunnsängen. Kallelsen är skickad. Jan-Anders 

sammanställer de övriga dokumenten och skickar ut. Elna ordnar fika. Till 

årsmötet föreslår styrelsen oförändrad medlemsavgift 100:-. 

§ 9 Nästa möte: Bestäms på konstituerade styrelsemötet efter årsmötet. 

§ 10 Övriga frågor: Inga 

§ 11 Marina tackar för visat intresse och avslutar mötet                                        

Vid protokollet: 

…………………………………………………….           …….…………………………………          

Elna Burén Sekreterare                           Marina  Johansson Ordförande 


